
 

ODPOVĚĎ 

1. Na zápisu z jednání rady obce konané dne 12.1.2022 je v záhlaví uvedeno, že byl „přizván pan 

František Novák, nájemce, se kterým byla projednána jeho pohledávka vůči obci“. Byl pan František 

Novák skutečně přítomen na jednání rady obce konané dne 12.1.2022? 

Odpověď: 

ANO 

 

2. Pokud pan František Novák na jednání rady obce byl fyzicky přítomen, byla s ním projednána na 

místě jeho pohledávka vůči obci? 

Odpověď: 

ANO 

 

3. V jaké výši je jeho pohledávka vůči obci? 

Odpověď: 

39.587,70,-Kč 

 

4. Na základě, čeho vznikla panu Františku Novákovi pohledávka vůči obci? 

Odpověď: 

Na základě smlouvy o nájmu prostoru sloužícího k podnikání. 

 

5. Pokud došlo na jednání rady obce dne 12.1.2022 k diskusi mezi radními a panem Františkem 

Novákem, proč o tom není vůbec nic uvedeno v zápise z jednání? 

Odpověď: 

V zápisu RO ze dne 12.1.2022 je uvedeno, že byl přizván František Novák, nájemce, se kterým byla 

projednána jeho pohledávka vůči obci. 

S dalším návrhem postupu v této věci bude seznámeno zastupitelstvo obce na svém nejbližším 

zasedání. 

Konečné rozhodnutí v této věci bude následovat s příslušným usnesením kompetentního orgánu 

obce. 

 


